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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  15. 6. 2022 
 

Z  A P I S N I K 
20. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 14. 6. 2022 ob 17. uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, na Mirni.  
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Anton Mirt, Tomaž Zorc, Zoran Remic, Blanka Pust, Anton Kašič; 
 
Odsotni: - Aleš Starič (opr.),  Milan Škufca (opr.), Damjan Koščak (opr.) 
 
Ostali prisotni: 
OU: direktorica OU Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, mag. Štefan Velečič, Davorin Fink,  
 
Zunanji poročevalci gradiva: 

➢ Brigita Železnik – vodja Skupne občinske uprave občin Dolenjske 
➢ Franci Starbek – direktor Komunale Trebnje d.o.o. 
➢ Suzana Gorc – vodja računovodske službe v Komunala Trebnje d.o.o. 
➢ Ralf Pančur- GOP d.o.o. 

 
Predstavnik medijev:  

➢ / 
 
Sejo je po pooblastilu župana št. 032-0002/2018-8 z dne 14.6.2022 vodil podžupan Zoran Remic, ki je najprej ugotovil sklepčnost 
(prisotnih je bilo 6 članov OS) in predlagal spremembo dnevnega reda in sicer: 12. točka se prestavil na 2. točko, ostale se ustrezno 
preštevilčijo.  

GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
  

Nato je podžupan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 

1. Pregled in potrditev zapisnikov: 
➢ 19. redne seje z dne 29.03.2022 
➢ 6. dopisne seje z dne 17.05.2022 

2. Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Občine Mirna za leti 2020 in 2021  

3. Kadrovske zadeve: Predlog mnenja o kandidatih za ravnatelja Javnega zavoda Osnovna šola Mirna  
4. Predlog Statuta Občine Mirna – 2. obravnava   
5. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za 

območje Občine Mirna -  2. obravnava  
6. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za MIR-155, ki se ureja z lokacijskim načrtom »Roje-

Mirna«  
7. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah parc. št. 

1697/2, 1698/5, 1706/7, 1685/5 in 1685/6, vse k.o. 1409–Brezovica  
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8. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno vodo na območju 
Občine Mirna  

9. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanja odpadnih voda na 
območju Občine Mirna  

10. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe ravnanja z odpadki na območju 
Občine Mirna  

11. Predlog spremembe Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu v Občini Mirna - skrajšan postopek   
12. Poročilo o pokopališki in pogrebni dejavnosti na pokopališču Mirna za leto 2021- seznanitev  
13. Letno poročilo za čiščenje odpadnih voda široke potrošnje na centralni čistilni napravi Mirna v letu 

2021 (GOP d.o.o.)  – seznanitev    
14. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta 
15. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

K 1. točki: 

➢ Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje z dne 29.3.2022 

Razprave ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 19. redne seje z dne 29.3.2022. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

➢ Pregled in potrditev zapisnika 6. dopisne seje z dne 17.5.2022 

Razprave ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 6. dopisne seje z dne 17.5.2022. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
 
K 2. točki: 
Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 2020 in 2021 z oceno izvajanja Občinskega programa varnosti 
Občine Mirna za leti 2020 in 2021  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je obrazložila Brigita Železnik, vodja Skupne občinske uprave občin Dolenjske, ki je gradivo 
tudi pripravila.  

Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP). 
 
Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 

Razprave ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna se seznani s Poročilom Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leti 
2020 in 2021  

2. Občinski svet Občine Mirna sprejme in potrdi Oceno izvajanja Občinskega programa varnosti Občine 
Mirna za leti 2020 in 2021. 
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GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 

 
K 3. točki: 
Kadrovske zadeve: Predlog mnenja o kandidatih za ravnatelja Javnega zavoda Osnovna šola Mirna  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU OM. 
 
Gradivo je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KMVVI).  

Po pooblastilu predsednika KMVVI, Milana Škufce, je komisijo vodil Zoran Remic, ki je povzel je razpravo, ki je potekala na pristoj-
nem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust je poudarila, da članom KMVVI zaupa, prav tako meni, da je Anica Marinčič med vsemi kandidati najbolj primerna, ker 
delo pozna in je za njo vrsto let uspešnega vodenja Osnovne šole Mirna in tudi sicer je vsestransko aktivna na vseh področjih. 
Poudarila pa je, da bo potrebno razmisliti o novem ravnatelju po preteku mandata leta 2026.  
Zoran Remic je povedal, da obstajajo znotraj samega kolektiva OŠ Mirna želje po ravnateljevanju, ampak šele po preteku mandata 
ga. Marinčič.  
 
Nadalje razprave ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna ugotavlja, da tri prijavljene kandidatke izpolnjujejo razpisne pogoje za 
imenovanje ravnateljico Osnovne šole Mirna. 

2. Občinski svet podaja mnenje o prijavljenih kandidatkah za imenovanje ravnateljice Osnovne šole 
Mirna v predloženi vsebini in sicer: 
- Občinski svet Občine Mirna podaja pozitivno mnenje kandidatki Anici Marinčič k imenovanju za 

ravnateljico Osnovne šola Mirna.    
- Občinski svet Občine Mirna podaja negativno mnenje kandidatki Darji Krivec k imenovanju za rav-

nateljico Osnovne šola Mirna.    
- Občinski svet Občine Mirna podaja negativno mnenje kandidatki Olgi Vodopivec k imenovanju za 

ravnateljico Osnovne šola Mirna.    
 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki 
Predlog Statuta Občine Mirna – 2. obravnava   
 
Direktorica OU, Tanja Šinkovec, je obrazložila predloženo gradivo in izpostavila razloge, ki narekujejo sprejem novega Statuta.  
 
Gradivo je predhodno obravnavala SPK. 

Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Mirna sprejme Statut Občine Mirna v predloženi vsebini v drugi obravnavi. 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 5. točki 
Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje Občine 
Mirna -  2. obravnava  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Davorin Fink, višji svetovalec za komunalno infrastrukturo.  
 
Gradivo sta predhodno obravnavala naslednja odbora:  OOP in SPK. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje 

Občine Mirna v predloženem besedilu v 2. obravnavi. 

GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za MIR-155, ki se ureja z lokacijskim načrtom »Roje-Mirna«  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil mag. Štefan Velečič, višji svetovalec za okolje in prostor. Pojasnil je, da se s to 
lokacijsko preveritvijo dopusti individualno odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev prostorskega izvedbenega akta Odloka o 
LN Roje-Mirna. Na območju lokacijske preveritve, ki se ureja z LN Roje-Mirna, želi investitor zgraditi enodružinsko hišo s kletjo in 
urediti bolj varen dovoz do objekta z južne strani. Zemljišče za gradnjo je v lasti investitorja.  

Gradivo sta predhodno obravnavala OOP in SPK. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Sklep o lokacijski preveritvi za MIR-155, ki se ureja z lokacijskim načrtom »Roje-Mirna« v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 7. točki 
Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah parc. št. 1697/2, 1698/5, 1706/7, 
1685/5 in 1685/6, vse k.o. 1409–Brezovica. 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil mag. Štefan Velečič, višji svetovalec za okolje in prostor. Pojasnil je, da so  
nepremičnine parc. št. 1697/2, 1698/5, 1706/7, k.o. 1409-Brezovica v preteklosti predstavljale del javne poti, danes pa predstavljajo 
del funkcionalnega zemljišča zasebne nepremičnine. Zainteresirani stranki za menjavo sta v soglasju z Občino Mirna izvedli odmero 
dela obstoječe občinske ceste LC 425211 Brezovica-Križ, ki poteka po parcelah št. 645/4 in 658/4, k.o. 1409-Brezovica v njuni lasti 
in sta jih pripravljeni zamenjati za parcele, za katere se predlaga ukinitev statusa grajenega javnega dobra. 
Nepremičnini parc. št. 1685/5 in 1685/6, k.o. 1409-Brezovica sta v preteklosti predstavljali del javne poti, danes pa ne služita več 
temu namenu in predstavljata del dvorišča, zaradi česar je njuna najboljša izraba zaokrožitev s sosednjimi zemljišči. Obstoječa 
javna pot, po kateri se odvija promet, je delno prestavljena na sosednje parcele št. 1329/2, 1330/3 in 1330/4, k.o. 1409-Brezovica, 
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ki so v zasebni lasti. Z ukinitvijo statusa javnega dobra na parcelah 1685/5, 1685/6, k.o. 1409-Brezovica bo možna menjava teh 
dveh parcel za parcele 1329/2, 1330/3 in 1330/4, k.o. 1409-Brezovica, ki so v naravi del kategorizirane občinske ceste JP 926473 
Gorenja vas-Gorenjska Gora. 
 
Gradivo sta predhodno obravnavala OOP in SPK. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal 
sprejem predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah s parc. št. 1697/2, 
1698/5, 1706/7, 1685/5 in 1685/6, vse k.o. 1409–Brezovica v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 8. točki 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno vodo na območju Občine Mirna  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva sta predstavila direktor Komunale Trebnje d.o.o., gospod Franci Starbek in Suzana Gorc, 
vodja računovodske službe v Komunali Trebnje d.o.o. 
 
Gradivo je predhodno obravnaval OOP. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno vodo na 
območju Občine Mirna. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 9. točki 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanja odpadnih voda na območju Občine Mirna  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva sta predstavila direktor Komunale Trebnje d.o.o., gospod Franci Starbek in Suzana Gorc, 
vodja računovodske službe v Komunali Trebnje d.o.o. 
 
Gradivo je predhodno obravnaval OOP. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanja odpadnih voda 
na območju Občine Mirna. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 10. točki 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe ravnanja z odpadki na območju Občine Mirna  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva sta predstavila direktor Komunale Trebnje d.o.o., gospod Franci Starbek in Suzana Gorc, 
vodja računovodske službe v Komunali Trebnje d.o.o. 
 
Gradivo je predhodno obravnaval OOP. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Mirna potrjuje Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe ravnanja z 
odpadki na območju Občine Mirna. 

GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 11. točki 
Predlog spremembe Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu v Občini Mirna - skrajšan postopek   

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil direktor Komunale Trebnje d.o.o., gospod Franci Starbek. Povedal je, da se s 
predmetnimi spremembami tehničnega pravilnika dodaja možnost daljinskega odčitavanja uporabniških števcev.  
 
Gradivo so predhodno obravnavali v OOP. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust  se strinja z novostmi, ki jih uvaja spremenjeni pravilnik, jo pa zanima, kaj to pomeni za uporabnika glede cene. 
Direktor Komunale Trebnje, Franci Starbek je odgovoril, da popisovanje ne bo nič dražje kljub popisovanju štirikrat letno. Predhodno 
je uslužbenec prišel na objekt, odprl jašek in odčital števec, odslej pa bo uslužbenec JP Komunala odčital porabo iz avtomobila.  
Dodal je, da bo strošek nabava števca in opreme za odčitavanje. Meni, da manjša podražitev verjetno bo, vendar bo končni rezultat 
popis porabe štirikrat letno, kar pomeni tudi večji nadzor nad omrežjem. 
Blanka Pust je vprašala ali so možne napake pri odčitavanju? 
Direktor Komunale Trebnje, Franci Starbek je odgovoril, da so napake sicer vedno možne; predvsem gre za pozitivni učinek nadzora 
nad sistemom, saj bodo hitreje odkrite točke odstopanj, ki jih bo možno spremljati in tako ugotoviti  morebitne napake. Predvsem 
bo z novim načinom omogočena lažja dostopnost odčitavanja podatkov, saj so števci v veliki meri  za ograjami, strank ni doma, z 
novim sistemom pa prisotnost stranke ne bo potrebna.  
 
Po končani razpravi je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Mirna obravnava spremembo tehničnega pravilnika po skrajšanem postopku. 
2. Občinski svet Občine Mirna sprejme spremembo Tehničnega pravilnika o javnem vodovodu v Občini Mirna. 

 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6 , PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 12. točki 
Poročilo o pokopališki in pogrebni dejavnosti na pokopališču Mirna za leto 2021- seznanitev  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Tanja Šinkovec, direktorica OU Občine Mirna.  
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Gradivo je predhodno obravnaval OOP. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Mirna se je seznanil s poročilom o pokopališki in pogrebni dejavnosti na pokopališču 
Mirna za leto 2021. 
 
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 

K 13. točki 
Letno poročilo za čiščenje odpadnih voda široke potrošnje na centralni čistilni napravi Mirna v letu 2021 (GOP d.o.o.)  – 

seznanitev    

 
Letno poročilo za čiščenje odpadnih voda široke potrošnje na centralni čistilni napravi Mirna v letu 2021 je prisotnim predstavil g. 
Pančur, predstavnik podjetja GOP, d.o.o..  
 
Gradivo je predhodno obravnaval OOP. 

Član OOP, Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in članom OS OM predlagal sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
RAZPRAVE ni bilo, zato je podžupan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Mirna je seznanjen z Letnim poročilom izvajanja gospodarske javne službe čiščenja od-
padnih voda na območju občine Mirna za leto 2021. 
                                                                  
GLASOVANJE: od 6 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 6, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 14. točki 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles občinskega sveta 
 
Člani OS OM so se seznanili z zapisniki sej naslednjih delovnih teles: 
 

➢ 13. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 7. 6. 2022 
➢ 15. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 8. 6. 2022 
➢ 12. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki je bila dne 14. 6. 2022 

 
 
K 15. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 

1. Člani OS OM so zastavili naslednja ustna vprašanja: 
 
Anton Mirt: Kaj je s signalizacijo na pokopališču? 
Odgovorila je direktorica: Signalizacija je kupljena, ampak ni postavljena, saj nekateri močno nasprotujejo zapori prometa v času, 
ko sprevod prečka cesto v času pogreba. 
Direktorica: Zakaj so se občani uprli postavitvi prometne signalizacije mimo pokopališča v času pogreba? 
Tomaž Zorc: Ne ve, enostavno vsi prebivalci Volčjih Njiv temu nasprotujejo. 
Direktorica:  Meni da gre morda za nerazumevanje, saj vozniki tudi sedaj ustavijo, ko pogrebni sprevod prečka cesto. Signalizacija  
bi pomenila samo dodatno opozorilo voznikom, s tem pa večjo varnost v cestnem prometu.  
Blanka Pust: je izpostavila možno traso poteka obvoznice mimo pokopališča v času načrtovanja .  
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Irena Dim: Kdaj bo na Brezovici prestavljeno postajališče za avtobuse, da bo lahko odstranjeno prevzemno mesto za mleko, ki ni 
več v uporabi. 
Davorin Fink je odgovoril, da bo naročilo posredovano Komunali Trebnje d.o.o. 
 
Blanka Pust: Na Mirni je bilo neurje dne 2.6.2022, zasledila je Poziv občanom za prijavo škode. Ali lahko dejansko ljudje pričakujejo 
kako pomoč ali gre zgolj za ocenitev škode na območju? 
Direktorica: Občina je prejela Sklep o razglasitvi naravne nesreče in zato je izdala Poziv občanom za prijavo škode. Na podlagi 
izpolnjenih Obrazcev se bo komisija za ocenitev škode odločila za ogled. Glede izplačila odškodnin pa v tem trenutku odgovora še 
ni. Predvideva, da bodo upravičenci predvsem nosilci kmetijskih gospodarstev, uničena je tudi infrastruktura v lasti občine. 
Pohvala vsem gasilcem za nudeno pomoč. 

2. Podali naslednje pobude:  
Irena Dim: ureditev pločnika za pešce na cesti iz Rodin proti Gomili.  
Damjan Koščak: Dana d.o.o. naj vse izkopane jarke in dvorišča na trasi Pot na Laze (Pavlin Marjan, Šenica Jože ...) asfaltira, ker 
je že večkrat odneslo pesek ob neurju. 
 

3. Podali naslednja pisna vprašanja: ni bilo. 
 

 
 
Seja je bila zaključena ob 18:15. 
 
zapisala:                PODŽUPAN 
Lidija Uhan                                Zoran Remic  


